
From: Inwoner Koggenland 
Sent: Thursday, May 19, 2022 11:46 AM 
To: Bestuurssecretariaat Koggenland  
Subject: vergad 30 mei 2022/Vredemakers Oost 
  
Geacht Bestuur, Burgemeester en Wethouders en Raadsleden  van de Raad Koggenland. 
 
 

Hiermede wil ik U Uw aandacht vragen voor het volgende., wat betrekking heeft op de 
punten 2.103.02 Krediet Parkeervakken en 2.207.01 Verkeersveiligheids punten  
Vredemakers Oost heeft een behoorlijke lift gekregen  met de bebouwing van bedrijven en 
binnenkort alsook een uitbreiding aan de Oostkant van Vredemakers- Oost ,hetgeen veel 
vervoers-en verkeersbewegingen  met zich mee zal brengen  en dit nu  door de in-en 
uitvoerwegen aan de rotondekant N194 gebeurt. Ook de oversteek fietspad naar- en van de 
Tunnel is slecht gekozen . Hierdoor ontstaat ook een grotere verkeersonveiligheid vooral 
voor het langzame verkeer. Zoals in het voorstel, geeft U een krediet voor parkeerplaatsen 
maar U zal zich er ook van bewust moeten zijn  dat de aan- en afvoer ook een boost 
verdiend en ook gelijktijdig nu reeds gezocht moeten worden naar een oplossing.Laat eens 
kijken, om via  de Wieder ,een overbrugging aan te sluiten op de stoplichten van N 194 
.Reeds bij het ontwerpen N 194 ,dit aangegeven om de Vredemakers O zo een ontsluiting te 
bieden zodat vele vervoersbewegingen niet via de Rotonde noodzakelijk behoeven  te gaan. 
Ja  de hoge heren weten het altijd beter....... Met deze uitbreiding wordt  deze 
ontsluiting  voor de  toekomstige tijd  aangepast en de verkeersveiligheid hiermede gediend. 
Als bestuur zou ik U deze raad willen meegeven ,want ik weet zeker en meerdere met mij 
dat U later hiervan spijt krijgt en  dit beslist later noodzakelijk  zal gebeuren .Ik zou U dit 
willen meegeven ,helaas zijn er nog vele andere verkeerszaken maar voor de volgende keer.  
Verzoek dit bij de raadsstukken en ingezonden  stukken te voegen 
  
Met vriendelijke groet  
 
 
Inwoner Koggenland 
(NAW gegevens bekend bij Griffie) 


